

## TELL (Training for Early Literacy Learning)

One of the specific objectives of the LDL project is to develop a link to other initiatives in Europe, Africa and elsewhere with a focus on multilingual literacy materials.

The TELL project is one such initiative, involving two members of the LDL project team - Carole Bloch and Viv Edwards. Set up to develop training materials for initial and in-service teacher education, TELL has been funded through the British Council Higher Education Link Award scheme. Although the materials were initially designed for training teachers in South Africa, it is anticipated they will be of use in many other multilingual settings.

Link to [www.tell.praesa.org](http://www.tell.praesa.org)

## TELL (Formation en litt ratie initiale)

Un des objectifs sp cifiques du projet LDL est de d velopper un lien vers d'autres initiatives en Europe, en Afrique et ailleurs traitant des supports dans le domaine de la litt ratie multilingue.

Le projet TELL est une de ces initiatives et implique deux membres de l' quipe de projet LDL, Carole Bloch et Viv Edwards. Mis en place afin de d velopper des supports de formation dans le domaine de la formation initiale et continue des enseignants, le projet TELL est financ  gr ce   une bourse du Higher Education Links Scheme du British Council. Bien que les supports aient  t    l'origine con us pour la formation des enseignants en Afrique du Sud, il est pr vu qu'ils soient  galement utiles dans de nombreux autres contextes plurilingues.

Lien vers [www.tell.praesa.org](http://www.tell.praesa.org)